
Witam!! 
  
Ad.1 
Zadania, które zostały założone przez Miasto Gniezno w zakresie kultury 
zostały zrealizowane. 
Najważniejsze zadania, które miasto sobie postawiło za cel to przede 
wszystkim Widowisko Plenerowe Koronacja Królewska odbywająca się w lipcu 
2012 roku, a ponadto Strefa Kibica, która cieszyła się wielkim powodzeniem 
wśród mieszkańców. 
Niestety nie doszło do skutku zrealizowanie koncertu Lato z Radiem ponieważ 
nad miastem przeszła "nawałnica", która całkowicie spustoszyła miejsce 
imprezy. 
Ponadto mniejsze imprezy organizowane przez instytucje kultury cieszyły się 
dużym zainteresowaniem. 
Pod egidą Prezydenta Miasta odbyły się również Festiwal Filmów 
Niezależnych Offeliada, Królewski Festiwal Artystyczny oraz koncert 
prymasowski. 
Największą bolączką są dotacje dla stowarzyszeń kultury w tym roku była to 
zaledwie kwota 45.000,-. Jednakże udało się zrealizować w tej kwocie m.in. 
koncerty jazzowe, koncerty Ars Liturgica oraz Muzyczne Przestrzenie. 
Na pewno każdy widziałby budżet dużo większy ale niestety zawsze są 
większe potrzeby miasta. 
  
Ad.2 
Do najważniejszych celów jest na pewno utrzymanie dotychczasowej polityki 
kulturalnej. Jednakże jesteśmy przed uchwaleniem budżetu przez radnych. 
Cieszy mnie fakt, że w projekcie zwiększą się wydatki na dotacje dla 
stowarzyszeń. 
W przyszłym roku w ramach Dni gniezna odbędzie się koncert w ramach 
współpracy z regionem kantońskim (Chiny). Ponadto czekamy na ogłoszeniem 
wyników projektów(Koronacja Królewska). 
Najważniejszą inwestycją dla miasta jest realizacja projektu Hali widowiskowo-
sportowej. Rozpoczęto w tym zakresie procedury. 
Jak pisałem wyżej cieszą dotacje ale niestety ze względów ekonomicznych 
sam budżet nie kształtuje się optymistycznie. Porównując lata ubiegłe jest 
znaczny spadek. Wpływa wiele czynników w tym m.in. ekonomia, nowa 
ustawa o finansach publicznych itp. 
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